



0-0-21 with 12.5% Manganese EDTA-K₂
0-0-21 avec manganèse EDTA-K₂ à 12,5 %

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE MINIMALE GARANTIE

Soluble potash/Potasse soluble (K ₂ O)	21.0%
Manganese/Manganèse (Mn) (chelated/chélaté) (actual/réel)	12.5%
Ethylenediaminetetraacetic acid/L'acide éthylènediaminetétraacétique (EDTA)	65.6%

Directions for Use:

Can be used for resale to end-user, manufacturing, formulating or repackaging. If treating micronutrient deficiencies, use in accordance with recommendations of a qualified individual or institution, or apply according to recommendations in your approved nutrient management plan. Use of micronutrients should be based upon soil and/or tissue analysis.

Mode d'emploi:

Peut être utilisé pour la revente à l'utilisateur final, fabrication, formulation ou reconditionnement. Si vous traitez des carences en oligo-éléments, utilisez le produit conformément aux recommandations d'une personne ou d'une institution qualifiée, ou appliquez le produit conformément aux recommandations de votre plan de gestion des éléments nutritifs approuvé. Utilisation des oligo-éléments doit être basée sur l'analyse du sol et/ou des tissus.

Registration Number 2025062M Fertilizers Act / Numéro d'enregistrement 2025062M Loi sur les engrais

CAUTION: This fertilizer contains manganese and should be used only as recommended. It may prove harmful when misused. Keep out of reach of children.

First Aid Measures: Wear protective gloves and clothing, eye and face protection, and a dust mask. Wash face, hands and any exposed skin thoroughly after handling. Do not eat, drink or smoke when using this product. Do not handle until you have read and understood all safety precautions. Do not breathe dust. If exposed or concerned: Get medical advice.

Inhalation - Remove to fresh air; Eye Contact – Rinse thoroughly with water for 15 minutes, lifting lower and upper eyelids. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists, get medical advice; Skin Contact – Wash skin with soap and water. If skin irritation occurs, Get medical advice.

Disposal: Dispose of contents/container in an approved waste disposal plant.

AVERTISSEMENT: Cet engrais contient manganèse et doivent être utilisés selon les recommandations. Il peut s'avérer dangereux si mal utilisés. Tenir hors de portée des enfants.

Description des Premiers Secours: Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Porter des gants de protection/des vêtements de protection/un équipement de protection des yeux/du visage et un masque antipoussière. Se laver le visage, les mains et toute surface de peau exposée soigneusement après manipulation. Ne pas manger, boire ou fumer en manipulant ce produit. Ne pas respirer les poussières. En cas d'exposition prouvée ou suspectée: consulter un médecin. Inhalation – Transporter à l'air frais; Contact Oculaire – Rincez abondamment 15 minutes, en soulevant les paupières; Contact de la peau – Laver la peau avec du savon et de l'eau. En cas d'irritation cutanée, consulter un médecin.

Élimination: Éliminer le contenu ou le contenant dans une usine d'élimination des déchets approuvée..

Store under cool and dry conditions. / Stocker au frais et sec.

ICL Premium Fertilizers NA

622 Emerson Road, St. Louis, MO 63141 USA; Tel: 1-877-ROTEM-US (1-877-768-3687); Fax:1-314-983-7611
For Transportation Emergencies contact: / Pour le transport d'urgence, contacter: CHEMTREC: 1-800-424-9300

Product manufactured in Poland. / Produit fabriqué en Pologne.

Net Weight / Poids net: 25 kg (55.11 lb)

[LOT CODE]

020525